电子皮带秤 新联和 供应电子皮带秤

产品名称	电子皮带秤 新联和 供应电子皮带秤
公司名称	佛山市顺德区新联和机械设备厂
价格	面议
规格参数	品牌:新联和 型号:供应电子皮带秤 :
公司地址	佛山市顺德区伦教熹涌伦教集约工业区E07-03地 块之一
联系电话	86-075727758795 13802643755

产品详情

适用范围scope of application

xt悬臂式调速皮带秤是通过高速采集皮带机上的重量和转速信号实现闭环式流量的高精度计量与配料控制。广泛应用于陶瓷、建材、冶金、颜料、食品、矿山、水泥、饲料、化工等行业的连续自动定量配料控制。

xt cantilevered speed-regulating belt scale performs high-precision measuring and batching control of closed-loop flow by rapidly acquiring signals of weight on the belt and running speed of the belt. it is used for continuous and automatic quantitative batching control in a wide range of industries, among which are ceramic, building material, metallurgy, pigment, food, mine, cement, feed and chemical.

性能特点performance features

2、

6、

- 臂式式计量方式,准确反映物料的重量
- 稳定准确的闭环式变频调速流量控制
- 3、 采用精确光电编码测速技术,检测速度精确以及各种屏蔽抗干扰技术
- 4、 先进的防跑偏技术, 杜绝皮带跑偏对计量精度的影响
- 5、 采用铝合金微型电机作动力,整机轻便、噪音小
 - 特别的防漏料以及防黏料设计,使其在恶劣环境中更能突出其优良性能
- 1. it adopts cantilevered measuring form, which gives accurate weight of materials.

- 2. it adopts stable and accurate closed-loop frequency regulating flow control.
- 3. it introduces accurate photoelectric coding and speed measuring technologies and various guarded anti-interference technologies.
- 4. it uses advanced off-tracking preventing technique, avoiding influence on measuring accuracy due to belt off-tracking.
- 5. havingaluminummicro-motor as its motive, the whole machine is light and quiet.
- it is designed with special leak-proofing and anti-sticking materials, endowing the machine superb performance in poor working conditions.

"供应电子皮带秤"的品牌为新联和,型号是供应电子皮带秤